

# 深圳总代理美国手持式电烙铁CT-40D/50D

产品名称	深圳总代理美国手持式电烙铁CT-40D/50D
公司名称	深圳市佳顺伟业科技有限公司
价格	12.00/个
规格参数	
公司地址	深圳市龙华新区观澜街道环观南路怡力科技园C栋
联系电话	86-075583013226 18824657307

## 产品详情

电压调节范围：	220 ( V )	驱动形式：	电热
材质：	胶柄电烙铁	防护等级：	2
使用焊丝直径：	0.5-1.2 ( mm )	动力形式：	电热
型号：	CT-40D/50D	电流：	直流
品牌：	美国CT	用途：	焊接
空载电压：	220 ( V )	相数：	1
外形尺寸：	- ( mm )		

wahlun electronic tools co., ltd. is the branch of american ct technology inc. in china. it is one of the leading specialized electronic tools manufacturers in china. it has passed iso9001 international quality certification. it mainly produces lead-free soldering tools, communication repair tools, network cable testers, ultrasonic cleaners, electro-thermal strippers and anti-static products, etc. . most products have passed ce, ul, sgs and 3c certification.

through 20 years development, wahlun electronic tools co., ltd. (ct brand) has obtained perfect sales network. its products sell in 100 more countries in asia, europe, america, oceania, africa and middle east, etc. . it also established 20 more branches and chain stores in changjiang delta, zhujiang delta, and north part of china. it won great support and trust from customers because of its top-grade products and service.

it is also the china agent for many famous japanese, american, german and taiwan electronic tools brands, such as "goot" soldering & de-soldering tools (japan), "mitutoyo" calipers (japan), "engineer" electronic tools (japan). it has become the biggest electronic tools agent in china.

it adheres to the tenet "honest, industrious, enterprising, innovative " to develop new products constantly. it regards customers ' success as its own success. let us develop prosperous future hand in hand !

深圳市佳顺伟业科技有限公司诚招美国ct经销商

深圳市佳顺伟业科技有限公司，在2011年1月18日这个喜庆日子里成为美国ct深圳市总代理，美国ct是中国领先的专业电子工具制造商，企业已通过iso 9001国际质量管理体系，主要生产无铅焊接工具、通讯工具、网络测试工具、超声波清洗系列产品，电热剥线产品及防静电产品等，大部分产品已取得ce、ul、sgs以及3c认证。产品远销亚洲、欧洲、美洲、大洋洲、非洲及中东100多个国家和地区，并在中国珠三角、长三角及华北地区设立二十多家分公司及连锁店，公司的一流的产品及一流的服务赢得了广大客户的支持和信赖。

佳顺伟业有幸成为美国ct在深圳的总代理。将秉承美国ct一流的品质和一流的服务精神。更好的服务深圳地区的经销商。

同时也希望能有更多的有识之士加盟到ct的经销来，大家共创美好的明天